

## 进口啤酒 IMPORTED BEERS

- 瓶  
bottle
- 富乐黑色计程车黑啤, 英国 Fuller's, Black Cab Stout, England 98  
散发著咖啡、巧克力和烘烤麦芽的香气。带有红莓的味道, 温和的啤酒花遇上巧克力、麦芽的特点相得益彰, 口感干滑。  
Hints of coffee, chocolate and roasted malts on the nose. Red berry notes and mild hops meeting chocolatey, malty character to a delicious dry finish.
- 老斑鸠, 独特的英国淡艾尔啤酒, 英格兰 90  
Old Speckled Hen, Distinctive English Pale Ale, England  
老斑鸠在酿造过程中使用了高比例的水晶麦芽, 带来了独特的焦糖风味。一款带有浓郁的麦芽味道, 酒体饱满且温暖的艾尔啤酒。  
A high proportion of crystal malt in Old Speckled Hen provides the key toffee / caramel flavour. A very malty, full bodied and warming ale.
- 布德约维采布德瓦尔, 原味捷克拉格啤酒, 捷克共和国 90  
Budějovický Budvar, Original Czech Lager, Czech Republic  
麦芽甜味与啤酒花香完美平衡, 一款精心制作的优质啤酒, 口感轻盈且容易入口。  
A forward malty sweetness balances nicely with the floral hops in this lager beer. It is enjoyable and well-made, offering good flavours and pleasant drinkability.
- 白酒啤酒, 英国 Baijiu Beer Original, England 88  
一款轻盈的工艺啤酒, 巧妙地注入了白酒的精髓。略带甜味, 香气迸发, 带微气泡。  
A light craft lager, delicately infused with the essence of baijiu. Slightly sweet, bursting with aroma and gently sparkling.
- 梅纳布里亚琥珀啤酒, 意大利 Menabrea, Amber Beer, Italy 88  
酒体中等圆润, 展示了酿酒厂卓越的酿造能力。  
Medium bodied and well rounded, this lager is another example of the brewery's exceptional capabilities.
- 沃斯坦比尔森优质啤酒, 德国 Warsteiner Premium, Germany 88  
这款清爽的淡金色比尔疾啤酒, 口感乾淨纯正, 完美平衡了淡淡的大麦芽和温和的啤酒花苦味。  
A refreshing, pale golden pilsner with a clean taste perfectly balanced with hints of barley malt, and mild hoppy bitterness.
- 富乐伦敦之巔啤酒, 英国 Fuller's, London Pride, England 78  
伦敦之巔啤酒无疑是伦敦的骄傲。酒体饱满顺口, 蕴含着丰富的品牌历史, 这款琥珀啤酒每一口都展现地道的英伦风味。  
London Pride is unmistakably London's beer. With its well-rounded flavours and rich history, everything about this amber ale is authentic.
- .....
- 沃斯坦比尔森零度无醇啤酒, 德国 88  
Warsteiner, 0% Alcohol, Germany  
这款淡金色的无酒精比尔森啤酒口感清爽, 具有浓郁的沃斯坦比尔森风味, 非常适合各种场合!  
A pale golden, non-alcoholic 0% alc./vol. pilsner beer with a refreshing crisp, full-bodied Warsteiner taste-a perfect fit for any occasion!

以上饮料酒精含量高于 1.2% All alcoholic beverages exceed 1.2% ABV.

所有价格以澳门元计算, 并须另加 10%服务费 All prices are in MOP and subject to 10% service charge